
   

 

 

Fråga till Andréas Schönström (S) om vägbyggena vid 
Fridhemstorget och Erikslust 
 

Vägarbetet vid Fridhem och Erikslust är nu över ett halvår försenat. Lokala företag kämpar för 
sin överlevnad i takt med att kunder håller sig borta. Boende får varje dag leva med buller, 
oreda och svårigheter att ta sig fram. Cyklister och bussresenärer, som förväntat sig 
smidigare och bättre kommunikationer, möts istället av ständiga förseningar och bristande 
information. 

Vi i Centerpartiet stödjer såklart att Malmö bygger för framtiden. Vi har förhoppningar om 
att Storstadspaketet ska göra Malmö till en bättre stad och att Fridhemstorget med omnejd 
kommer bli väldigt trivsamt, när projektet väl är klart. Det är dock omöjligt att bortse från att 
hanteringen av detta arbete är under all kritik och har skadat hela storstadsprojektets 
förtroende och möjligheten att bygga Malmö för framtiden. 

Jag ställer därför följande fråga: 
 
Vilka åtgärder avser kommunalrådet vidta för att vägarbetet vid Fridhem skyndsamt ska kunna 
färdigställas, och hur avser han arbeta för att minimera risken för att något liknande inträffar i 
andra delar av Storstadspaketet? 

Malmö 2025-01-28 

Martin Molin (C) 
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